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Egyszerűsített jegyzőkönyv  

 
Készült: A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2011. március 23-án megtartott üléséről 
 
Jelen vannak: 

 Sólyomvári Béla bizottság elnöke 
 Bartha Lajos bizottsági tag 
 Bondár James Attila bizottsági tag  
 Dr. Kelemen Gáspár bizottsági tag  
 Koleszár Kázmér, bizottsági tag 
 Tarjáni István, polgármester 
 Szakadáti László, alpolgármester 
 dr. Kovács András, jegyző 
 dr. Révész Zoltán, aljegyző 
 Czuczor Orsolya, mb. pénzügyi osztályvezető 
 Zink Olivia, jegyzőkönyvvezető 
 Dobosy Gáborné mb. VÜB osztályvezető (1. napirendi pontnál) 
 Sólyom Jenő (1. napirendi pontnál) 

 
Sólyomvári Béla, a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlévőket, megállapította, hogy a 
Bizottság határozatképes és az ülést megnyitotta. 
 
A Bizottság az elnök javaslatára egyhangú  4 igen szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi napirendi pontok megtárgyalását fogadta el: 
 
1.) Tájékoztató útépítésekkel összefüggő kérdésekről (szóbeli tájékoztató)  
2.) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
3.) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014. évi ciklusprogramjáról 
4.) Biatorbágy Város Önkormányzata pénzügyi szabályzatainak aktualizálása  
5.) A bölcsődéskorú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről  
6.) A fogyatékos személyek nappali ellátásával összefüggő kérdésekről 
7.) Az adóellenőrzések kibővítéséről 
8.) Tájékoztató az oktatási és szociális feladatok egy részének más formában történő 

ellátásának normatív támogatási feltételrendszeréről 
9.) Fonyódligeti üdülő- és az iharos-völgyi tábor üzleti- és üzemeltetési tervéről 
10.) A biatorbágyi egyházak 2011. évi támogatásáról 
11.) Biatorbágy Város Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatáról  
12.) Biatorbágy Város Önkormányzata közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról  
13.) Biatorbágy Város Önkormányzata 2011. évi közbeszerzési tervéről 
14.) Dr. Koncz Erika és Dr. Szeszler Györgyi háziorvosok kérelméről  
15.) A biatorbágyi sportlétesítmények használati rendjének átalakításáról  
16.) Tanácsadó Testület létrehozásáról 
16.a) A szennyvíztisztító bővítésének lehetőségéről 
16.b) Műfüves multifunkcionális sportpálya létrehozásáról 
17.) A Peter Cerny Alapítvány támogatási kérelméről 
 



18.) A Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény működéséről és középtávú 
stratégiájáról 

19.) Egyebek 
 
1. Tájékoztató útépítésekkel összefüggő kérdésekről (szóbeli táj ékoztató)  
 

Bondar James Attila megérkezett a bizottság ülésére. 
A napirendi ponthoz meghívott vendég Sólyom Jenő, a kátyúzási munkák műszak 
ellenőre szóbeli tájékoztatást nyújtott a kátyúzási módszerekről, a legfőbb biatorbágyi 
kátyúzási feladatokról és fejlődési lehetőségekről. 
A bizottság elnöke megköszönte a szóbeli tájékoztatást. 

 
2. Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről  
 

Az Önkormányzatnak a mai napon 600 millió forint igénybevett működési 
hitelállománya van. 
Az Önkormányzat forint bankszámláin szabadon felhasználható egyenleg ( a 
folyószámla hitelkerettel) 2011. március 23-án 497,798 millió forint (297,798 millió 
forint), 2011. március 22-ig beérkezett, lejárt fizetési határidejű szállítói tartozás 
37,776 millió forint, melynek kiegyenlítése folyamatban van. 
 
2011. március 23-ig befolyt adóbevételek az alábbiak szerint alakultak: 
eFt 

Adónem 2011. évi 
terv  

Teljesítés Teljesítés % 

Iparűzési adó 1 330 000 437 593 32,9 

Építményadó 370 000 175 967 47,6 

Gépjárműadó 169 000 48 305 28,6 

Mulasztási 
bírság 

- 985 - 

Talajterhelési 
díj 

- 140 - 

Egyéb 
bevételek 

- 178 - 

Késedelmi 
pótlék 

- 1 461 - 

Összesen 1 869 000 664 629 35,6 

 
Az adóbevételek realizálódása az előző évek tendenciáinak megfelelően alakult (2010. 
év ugyanezen időpontjában 35,5%). 

 
A Bizottság elnöke a pénzügyi helyzetről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 
 
 



3. Biatorbágy Város Képviselő -testülete 2010 -2014. évi ciklusprogramjáról  
 

A Bizottság 4 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) javasolja a ciklusprogram III. fejezetében a Pénzügyi helyzet 1. 
bekezdésének alábbiak szerint történő megfogalmazását: 
„A 2004-2006-os ciklusban nagyon rövid idő alatt, a rendelkezésre álló pénzügyi 
kereteket figyelmen kívül hagyó infrastrukturális fejlesztést valósított meg …” 
A bekezdés vége pedig kiegészítendő: „ami tartalmazza azt a 600 millió Ft összegű 
hitelt, amit a korábbi képviselő-testület felvett és a mai napig nem teljesített belőle 
törlesztést, kizárólag az évi 40 millió Ft összeget kitevő kamatköltséget.”  
  
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014. évi ciklusprogramját a fenti 
kiegészítésekkel együtt elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 
4. Biatorbágy Város Önkormányzata pénzügyi szabályzatainak aktualizálása  
 

A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 
5. A bölcsődéskorú gyermekek elhelyezésével összefüggő kérdésekről  
 

A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
megköszönte a tájékoztatót és az abban foglaltakat tudomásul vette. 

 
6. A fogyatékos személyek nappali ellátásával összefüggő kérdésekről  

Bartha Lajos kérte, hogy a haszonkölcsön szerződés 5. pontjában a Polgármesteri 
Hivatal korrigálja a beépített szekrény helyiségek között történő szerepeltetését. 
 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor)  az 
előterjesztéshez mellékelt szerződés-tervezeteket megvitatta és elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testület felé. 
 

7. Az adóellenőrzések kibővítéséről  
 

A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé azzal a kiegészítéssel, 
hogy a helyi iparűzési adóbevallások utólagos ellenőrzésére a Polgármesteri Hivatal 
által megjelölt személy kapjon megbízást, 4 ezer Ft/óra díjjal kalkulálva. 
 

8. Tájékoztató az oktatási és szociális feladatok egy részének más formában történő 
ellátásának normatív támogatási feltételrendszeréről  

 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
tájékoztatót tudomásul vette. 
 

9. Fonyódligeti üdülő - és az iharos-völgyi tábor üzleti - és üzemeltetési tervéről  
 

A Bizottság 1 igen szavazat, 2 tartózkodás és 2 nem szavazat mellett (5 bizottsági tag 
volt jelen a szavazáskor) nem támogatta a térítési díjaknak az üdülő kiadásainak 
mértékéhez történő hozzáigazítását. 
A Bizottság 1 igen és 4 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
támogatta a térítési díjaknak infláció mértékével történő megemelését. 



A Bizottság 2 igen és 3 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
támogatta a térítési díjak előző évi szinten való meghatározását. 
A Bizottság elnöke kérte, hogy a fentiek alapján a Polgármesteri Hivatal a Képviselő -
testület ülésére dolgozzon ki többféle verziót a térítési díjakra. 

 
10. A biatorbágyi egyházak 2011. évi támogatásáról  
 

A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
biatorbágyi egyházak 2011. évi támogatására elkülönített keretösszeget az alábbiak 
szerint javasolja felosztani:  
 - Biai Református Egyházközség  3.400 ezer Ft 
 - Torbágyi Református Egyházközség   500 ezer Ft 
 - Biai Római Katolikus Egyházközség   100 ezer Ft. 
 

11. Biatorbágy Város Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatáról  
 

Kovács András jegyző a IV/8. pontot érintően befogadta a bizottság elnökének azon 
javaslatát, miszerint a hivatal munkavállalója „udvariasan” teljesíti hivatali kötelességét  
és törekszik a feladat érdemi megoldására. 
Bartha Lajos a 6. sz. mellékletben kérte a pénzügyi osztályon „szociálpedagógus” 
megnevezés korrigálását. 
 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja a házipénztár nyitvatartásának jelentős csökkentését, egyúttal kéri a 
polgármesteri hivataltól a házipénztár működésének felülvizsgálatát. 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja a hivatal szervezeti átvilágításának keretében megvizsgálni az alábbi osztályok 
összevonásának lehetőségét: 
   - adóügyi osztály – pénzügyi osztály 
   - titkárság – igazgatási osztály 
   - építéshatósági osztály – városüzemeltetési és beruházási osztály. 
A Bizottság 1 igen, 2 nem és 2 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a VI. fejezet 3. pontjában megjelölt bruttó 5.000,- Ft helyett nem 
támogatja a munkabér kétszeresének alapul vételét. 
 

12. Biatorbágy Város Önkormányzata közbeszerzési szabályzatának felülv izsgálatáról  
 

A Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 

13. Biatorbágy Város Önkormányzata 2011. évi közbeszerzési tervéről  
 

A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 

14. Dr. Koncz Erika és Dr. Szeszler Györgyi háziorvosok kérelméről  
 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy folytasson további egyeztetést a háziorvosokkal a pályázat 
vonatkozásában, hogy konkrét információk álljanak a bizottság rendelkezésére. 
 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a  szavazáskor) 
támogatja Dr. Koncz Erika kérelmét foglalkozás-egészségügyi ellátás folytatására az 



önkormányzat tulajdonában álló orvosi rendelőben bérleti díjfizetés ellenében , amely a 
rezsiköltségeket is tartalmazza átalány formájában. 
 

15. A biatorbágyi sportlétesítmények használati rendjének átalakításáról  
 

A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja a biatorbágyi sportlétesítmények használati rendjének átalakításáról szóló 
határozati javaslat elfogadását. 
 
A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja a Kolozsvári úti sportpálya fenntartási és gondnoksági feladatainak 2011. 
március 31-től történő visszavételét. 

 
16. Tanácsadó Testület létrehozásáról  
 

A Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja a határozati javaslat elfogadását. 

 
16.a)  A szennyvíztisztító bővítésének lehetőségéről  
 
 A Bizottság egyhangú 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 

témát levette napirendről. 
 
16.b) Műfüves multifunkcionális sportpálya létrehozásáról  
 

A Bizottság 3 igen szavazat, 1 tartózkodás és 1 nem szavazat mellett (5 bizottsági tag 
volt jelen a szavazáskor) forrás hiányában nem javasolja a multifunkciós műfüves 
sportpálya megépítését.  
 

17. A Peter Cerny Alapítvány támogatási kérelméről  
 

A Bizottság megtárgyalta a Peter Cerny Alapítvány kérelmét és egyhangú 5 igen 
szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottsága  

1/2011.(03.23.)PÜSB. sz. 
határozata  

 
A Peter Cerny Alapítvány támogatási kérelméről  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.)Ör. számú rendelete …..§ (….) bekezdésben kapott felhatalmazás 
alapján a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság a Peter Cerny Alapítvány 
támogatási kérelmét forráshiány miatt elutasítja. 
 

18. A Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény működéséről és középtávú 
stratégiájáról  

 
A Bizottság megtárgyalta a tárgyban Biatorbágy Város Képviselő-testülete Oktatási 
Bizottsága által hozott javaslatot.  
A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazat és 1 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) javasolja, hogy a Képviselő-testület ne engedélyezze az intézmény 



létszámának és óraszámának emelését, mivel az több évre kiható többlet működési 
költségekkel jár. 

 
Bartha Lajos távozott a bizottság üléséről. 
 
19. Egyebek 

 
P.Dussmann Kft. ármódosítása 
 
Bondar James Attila ideiglenesen elhagyta a termet. 
 A Bizottság egyhangú 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal folytasson a szolgáltatóval egy újabb egyeztető 
tárgyalást kisebb mértékű áremelés érvényesítése érdekében.  
 
A Dévay utcai óvodaépület műszaki ellenőri szerződéssel kapcsolatos tájékoztató  
 
Bondar James Attila visszatért az ülésterembe. Koleszár Kázmér ideiglenesen elhagyta a 
termet. 
A Bizottság egyhangú 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
hozzájárul ahhoz, hogy a vállalkozási szerződésben a sikerdíj mértéke 8% helyett 10% -ra 
módosuljon, továbbá a cégnév Varga Zoltán Consulting Kft.-re változzon. 
Koleszár Kázmér visszatért az ülésterembe. 
A Bizottság egyhangú 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja, hogy a Dévay utcai óvoda értékének meghatározására igazságügyi 
értékbecslő szakértői vélemény készüljön 300 ezer Ft+ÁFA értékben. 
 
A bizottság elnöke kérte a Polgármesteri Hivatalt, vizsgálja meg, vajon a CBA mögötti 
terület közvilágításának költségei az önkormányzatot terhelik-e. 
A bizottság elnöke kérte a jegyző írásbeli tájékoztatását arról, hogy a polgármesteri 
hivatal munkavállalóinak fizetési listájába jogában áll-e betekintést nyerni. 
A bizottság elnöke tájékoztatást kért a polgármesteri hivataltól a Disznólápa 
visszaminősítésének lehetőségéről. 
A bizottság elnöke kérte annak polgármesteri hivatal általi megvizsgálását, hogy 
kötelezhető-e a Biatorbágyi Kábeltévé Kft. föld alatti kábelek alkalmazására. 
 
A bizottság elnöke kérte, hogy a fenti kérdéseket a bizottság soron következő ülésén 
vegye fel napirendre. 

A Bizottság elnöke megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést bezárta. 

 
Sólyomvári Béla s.k. 

Bizottság elnöke 
 

Az egyszerűsített jegyzőkönyvet összeállította: 
  
      Zink Olivia  
                      pénzügyi előadó 


